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جدالقرمزهابابحرانزدهها

 تاتنهام

 با مربی جدید می آید 

منچستر با لشکر مصدومان

آخرین دیدار هفته سی وس��وم لیگ برتر انگلی��س را تاتنهام و 

اشرف رامین
منچستریونایتد برگزار می کنند. سفیدپوشان لندن در شرایطی       خبر

در استادیوم هات اس��پر میزبان من یونایتد هستند که اوضاعی 
بحرانی دارد. تیم لندنی ابتدای هفته طوری مقابل نیوکاسل تحقیر شد که سران باشگاه مجبور 
شدند برای سومین بار دست به تغییر مربی بزنند. بعد از اخراج کونته، کریستین استیلینی هدایت 
تاتنهام را موقتاً در اختیار گرفت، ولی شکست 6 بر یک برابر نیوکاسل حکم اخراج استیلینی را نیز 
صادر کرد. سران باشگاه فعلًا رایان میسون را به عنوان مربی موقت جدید انتخاب کردند تا ببینند 
در آینده برای نجات تاتنهام چه کاری می توانند انج��ام دهند. تحقیر تیم لندنی بعد از باخت به 
بورنموث اتف��اق افتاد و هری کی��ن و هم تیمی هایش در 21 دقیقه ابتدایی مس��ابقه پنج گل از 
نیوکاس��ل خوردند! در حال حاضر تاتنهام با 53 امتیاز و قرار گرفتن در رده ششم )قبل از بازی 
امشب( شانس زیادی برای گرفتن سهمیه لیگ  قهرمانان ندارد. منتها این تیم تلاش می کند در 
مصاف با شیاطین سرخ کمی از بحران فاصله بگیرد و در بازی های باقیمانده جایگاهش را در جدول 
ارتقا بخشد. شرایط منچستر اگرچه به ظاهر بهتر است، اما آنها نیز قابلیت بازگشت به وضعیت 
بحرانی را دارند. شاگردان اریک تن هاگ به دست سویا از لیگ اروپا کنار رفتند و یک فرصت برای 
کسب جام را از دست دادند. البته یونایتد تا اینجای فصل قهرمان جام اتحادیه شده و با صعود به 
فینال جام  حذفی در آستانه کسب جام قهرمانی دوم نیز قرار دارد. با این  حال رویارویی با سیتی 
به این راحتی ها نخواهد بود. تیم 59 امتیازی با گذشتن از سد تاتنهام فرصت بازگشت به رده سوم 
لیگ را دارد. در حال حاضر مصدومیت مشکل اصلی قرمزهاست و سرمربی هلندی باید برای پر 
کردن جای خالی آنها راه چاره ای پیدا کند. مارتینز فصل را از دس��ت داده و رافائل واران، مدافع 
فرانسوی نیز به دلیل آسیب دیدگی احتمالاً در فینال جام حذفی هم غایب خواهد بود. طبق اعلام 
رسانه ها، برونو فرناندز ستاره پرتغالی منچستر هم دوران نقاهت را پشت سر می گذارد و معلوم 
نیست امشب می تواند در ترکیب قرار بگیرد یا نه. دیدار رفت دو تیم در اولدترافورد با برد 2 بر صفر 
شیاطین به پایان رسید و منچستر می تواند با سوءاستفاده از اوضاع نابسامان حریف برای دومین بار 
تاتنهام را در این فصل شکست دهد. عملکرد بازیکنان منچستر در این فصل کار را به جایی رسانده 
تا نهایت انتظار هواداران از این تیم کس��ب سهمیه لیگ قهرمانان باش��د. این در حالی است که 
برآورده کردن این آرزو نیز اصلًا آس��ان نخواهد بود، چراکه اختلاف امتیاز تیم های نیوکاس��ل، 
من یونایتد، استون ویلا، تاتنهام، لیورپول و حتی برایتون بسیار کم است و با کوچک ترین غفلت 

فرصت قرار گرفتن در بین چهار تیم برتر لیگ از دست خواهد رفت.

رئال در سالگرد 4 تایی ها 4 تایی شد!

تحقیرشاگردانآنجلوتی،هالندرابهوجدآورد
مهاجم آرژانتینی خیرونا نسخه کهکشانی ها را پیچید، آن هم با 

شمیم  رضوان
چهار گل! نتیجه ای که خاطره تلخ پوکر ستاره لهستانی را برای       بازتاب

رئالی ها زنده کرد. درست در سالگرد بازی دورتموند و رئال مادرید 
در لیگ قهرمانان اروپا! درست 10 سال قبل در همین تاریخ بود که رابرت لواندوفسکی در بازی 
رفت مرحله نیمه نهایی فصل 2013-2012 لیگ قهرمانان اروپا چهار بار برای زنبورها گلزنی 
کرد تا حسرت صعود به مرحله نهایی با شکستی تلخ بر دل رئالی های مادرید بماند، اما کمتر 
کسی تصورش را می کرد که 10 سال بعد والنتین کاستیانوس در ترکیب خیرونا این خاطره را 
در رقابت های لالیگا تکرار کند، آن هم درست در شرایطی که کهکشانی ها به شدت در پی کم 
کردن فاصله خود با کاتالان ه��ا بودند. ولی یک بازی عجیب با نتیج��ه ای عجیب تر که باخت 
سنگین 4 بر 2 را به شاگردان آنجلوتی تحمیل کرد، نه فقط باعث کم شدن فاصله رئال با بارسا 
نش��د، بلکه این فاصله را افزایش هم داد! نتیجه ای تحقیرآمیز که بازتاب گسترده ای داشت و 
باعث کری خوانی هالند برای کهکش��انی ها ش��د! کمت��ر از دو هفته دیگر منچسترس��یتی و 
رئال مادرید در مرحله نیمه نهایی لیگ قهرمانان اروپا به مصاف هم خواهند رفت و شاگردان پپ 
گواردیولا در جست وجوی اولین قهرمانی در این تورنمنت هستند، اما درست قبل از این مصاف 
حساس، رئال شکستی تحقیرآمیز را در لالیگا متحمل شد و درست در چنین شرایطی مهاجم 
نروژی تیم منچسترس��یتی با انتش��ار تصویری از خود در تمرینات منچسترس��یتی نوشت: 
»نمی توانم صبر کنم!« جمل��ه ای کوتاه، اما گویا طعنه ای س��نگین برای حریف اس��پانیایی 

من سیتی است.
والنتین کاستیانوس، مهاجم آرژانتینی خیرونا می گوید گلزنی به رئال مادرید برای او مثل رؤیاست: 
»گلزنی مقابل رئال مادرید یک رؤیاس��ت، هیچ وقت به چهار گل فکر نمی کردم. ما درباره بهترین 
تیم جهان صحبت می کنیم. این نتیجه به ما کمک می کند در جدول صعود کنیم. ما مقابل یکی از 
بهترین تیم های جهان فوق العاده کار کردیم. از خانواده ام که در آرژانتین و مندوزا هس��تند تشکر 

می کنم. حمایت آنها بسیار کلیدی است.«
آنجلوتی، سرمربی رئال اما ضمن انتقاد از عملکرد شاگردانش در مصاف با خیرونا تأکید کرد گاهی 
باخت مفید است: »خط دفاعی ما در این بازی عملکرد بدی داشت. سطح تیم بسیار پایین بود و در 
شرایط بحرانی قرار داشت و تمرکز کافی نداشت. شکست هیچ گاه خوب نیست، ولی بعضی اوقات 
باخت می تواند مفید باشد. تیم وقتی با نظم دفاعی بازی نمی کند، نمی تواند به پیروزی برسد. در بازی 

با خیرونا نظم دفاعی لازم را نداشتیم و در نهایت هم شکست خوردیم.«

برخلاف اظهارات قبلی سرمربی ایران در مسابقات 
کافا شرکت می کند تا ثابت ش�ود تیم ملی هنوز 
درخصوص بازی های تدارکاتی با مشکل روبه رو 
است. انتخاب جانش�ین کی روش طولانی شد و 
پس از معرفی سرمربی جدید هم بیش از یک ماه 
و نیم زمان برد تا مهدی تاج حکم قلعه نویی را به او 
تحویل دهد. این  در حالی است که جام  ملت های 
آسیا را در پیش داریم و س�رمربی امیدوار است 
بازی های تدارکاتی خوبی برای تیمش مهیا شود. 

  
کمتر از یک روز پس از صدور حکم سرمربیگری 
قلعه نویی، دستیار ایرانی او نیز معرفی شد. از روز 
گذشته و بنا بر اعلام فدراسیون، حمید مطهری به 
عنوان دستیار اول قلعه نویی کارش را در تیم ملی 
آغاز کرد. به نظر می رسد تجربه خوب مطهری در 
کمک رساندن به سرمربی در س��مت دستیاری 
دلیل اصلی انتخاب او باش��د. س��رمربی تیم ملی 
ترجیح داده با کسی کار کند که عملکرد خوبی به 
عنوان دستیار در تیم های نساجی، راه آهن، صبا و 
پرسپولیس داشته اس��ت. ضمن اینکه او در کنار 
یحیی  گل محمدی نقش مهمی در موفقیت های 
پرسپولیس ایفا کرد. مطهری در این فصل هم برای 
اولین بار سرمربیگری را تجربه کرد، اما چند هفته 
پیش مجبور به اس��تعفا شد. حال حمید مطهری 
مس��ئولیت مهم تری را پذیرفته و از این پس او را 

کنار قلعه نویی روی نیمکت خواهیم دید.
  

تورنمنت کافا نخستین حضور امیر قلعه نویی روی 

نیمکت تیم ملی خواهد بود. پس از جام جهانی و 
حواشی زیادی که برای تیم کشورمان به همراه 
داشت، بالاخره دوباره به مربیان ایرانی اعتماد شد 
و ژنرال دوباره سکان هدایت تیم ملی را به دست 
گرفت. منتها انتظارات از تیم ملی بالاست و همه 
منتظرند تا جام  ملت های آس��یا آغاز شود. با این  
وجود و ب��ا توجه به حریفان ق��دری که خواهیم 
داش��ت قطعاً کار س��ختی پیش روی شاگردان 
قلعه نویی خواهد بود، به همین دلیل یکی از نکات 
مورد تأیید سرمربی برنامه ریزی فدراسیون برای 

پیدا کردن رقبای تدارکاتی است. 
اولین دوره مس��ابقات فوتبال آس��یای مرکزی 
موسوم به کافا 20 تا 30 خرداد در دو گروه برگزار 
خواهد ش��د. براس��اس قرعه کش��ی انجام شده 
تیم های ازبکستان، تاجیکستان، ترکمنستان و 
عمان در گروه اول، رقابت های خود را در ش��هر 
تاش��کند برگزار می کنند و در گروه دوم نیز تیم 
کشورمان با قرقیزس��تان و افغانستان همگروه 
ش��ده اس��ت. دیدارهای گروه دوم ب��ه میزبانی 
شهر بیشکش خواهد بود و همین مسئله انتقاد 

سرمربی را به همراه داشته است.
  

اخیراً خبری منتشر ش��ده بود مبنی بر مخالفت 
قلعه نویی با اعزام تیم ملی ب��ه تورنمنت کافا. از 
آنجا که س��رمربی از بازی در چم��ن مصنوعی 
رضایت ندارد و معتقد است باید شرایط میزبان 
پیش از اعزام تیم ملی بررسی شود، تصور  می شد 
تیم کشورمان از کافا کنار کشیده است. بااین حال 

قرعه کشی روز گذشته انجام شد و ایران در گروه 
دوم قرار گرفت!  علاوه  بر این انصراف روس��یه از 
حضور در این تورنمنت نیز در مخالفت قلعه نویی 
تأثیرگذار بود. ضمن  اینکه قبلًا گفته ش��ده بود 
تیم ملی کنیا جایگزین روسیه می شود، اما هنوز 
خبری از تأیید حضور تیم آفریقایی نشده است. 

سرمربی تیم ملی پس از جلسه با مسئولان فدراسیون 
در خصوص تورنمنت کافا صحبت کرد: »قرار است 
برای مسابقات کافا امکانات را ببینیم. خوشبختانه 
می گویند کنیا اضافه شده و عمان هم حضور دارد. 
ظاهراً چمن ها مصنوعی نیست و طبیعی است. قرار 
بر این شد در سه، چهار روز آینده مسئولانی بروند و 
از نزدیک امکانات را ببینند. قرار است از هتل بازدید 
داشته باشیم. اگر شرایطی که مدنظر کادرفنی است، 
وجود داشته باشد در سه یا چهار روز آینده تصمیم 
نهایی برای حضور در این تورنمنت گرفته می شود. 
برای فیفادی برنامه خوبی داریم و آقایان خراطی، 
هدایت ممبینی و تارقلی زاده در تلاشند بازی های 
تدارکاتی انجام دهیم. در خصوص بودجه فدراسیون 
فوتبال برای حضور تیم ملی در تورنمنت کافا هم باید 

از مهدی تاج بپرسید.«
  

برنامه بعدی سرمربی حضور در مراسم قرعه کشی 
جام  ملت های آسیاس��ت. طبق برنامه مراس��م 
قرعه کشی این مسابقات 21 اردیبهشت در دوحه 
برگزار می ش��ود و امیر قلعه نوی��ی، مهدی تاج و 
مهدی محمدنبی نمایندگان فوتبال ایران در این 
مراسم هستند. گفته شده قلعه نویی زودتر راهی 

قطر می شود، چراکه قرار است او به همراه میرشاد 
ماجدی، مدیرفنی فدراسیون در سمینار مربوط 
به آنالیز جام جهانی که هر چهار سال یک بار زیر 

نظر ای اف سی برگزار می شود شرکت کند. 
امیر قلعه نویی با اشاره به این موضوع گفت: »در 
سیمنار دوحه بحث آنالیز جام جهانی را داریم که 
دو روز قبل از قرعه کش��ی به قطر خواهیم رفت. 
پس از آن قرعه کشی جام ملت ها برگزار می شود. 
احتمالاً ابتدا من و میرشاد ماجدی برویم. دو روز 
برای جام جهانی و دو روز هم برای قرعه کشی جام 

ملت ها آنجا خواهیم بود.«
  

برنامه ریزی دقیق، توجه به منافع باش��گاه ها و بها 
دادن به برنامه های تیم امید از دیگر نکاتی اس��ت 
که قلعه نویی روی آنها تأکید دارد. در جلسه اخیر 
مسئولان فدراسیون و س��ازمان لیگ این مسائل 
مورد توجه قرار گرفت. س��رمربی تیم ملی در این 
زمینه تأکید کرد: »در مورد برنامه های لیگ آینده 
جلسه خوبی داشتیم. تقویم تیم ملی امید را برای 
اولین ب��ار دیدی��م و همچنین در این جلس��ه من 
علاوه بر سرمربی تیم ملی، مدافع مربیان لیگ هم 
بودم. خیلی از جاها منافع باش��گاه ها را ارجحیت 
دادیم. برنامه به ما داده ش��ده ت��ا نهایی کنیم تا به 
قول مهدی تاج برای اولین بار یک برنامه یک ساله 
بدهیم. اگر این اتفاق بیفتد خیلی خوب است، اما 
سهیل مهدی)مس��ئول برگزاری مسابقات لیگ( 
و محمدرضا کشوری)سرپرس��ت س��ازمان لیگ( 

مشکلات خودشان را برای برنامه ریزی دارند.« 
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پیکانی ها دیروز، روز متفاوتی را پشت سر گذاشتند. 
آنها که خود را آماده دیدار جام حذفی مقابل نساجی 
مازندران می کنن�د ، صبح دیروز تمری�ن را تعطیل 
کردند و در مراسم خاکسپاری مادر سرمربی تیم شان 
حاضر شدند. در این مراسم همه بازیکنان و اعضای 
کادر فنی و مدیریت�ی پیکان حضور پی�دا کردند تا 
تسلی بخش سیدمجتبی حسینی باشند و او را در این 
غم بزرگ تنها نگذراند. اشک های مجتبی حسینی در 
غم فراق مادر تمامی نداشت و مورد توجه قرار گرفت. 
او چهره ای به خود گرفته بود که اهالی فوتبال هرگز 
از او ندیده اند. چهره ای که نشان از علاقه زائد الوصف 
او به مادرش داش�ت و ح�الا دیگر مادری نیس�ت تا 
حسینی اینگونه بی تابی کند. گروه ورزشی روزنامه 
»جوان« ای�ن ضایعه را ب�ه س�رمربی خوش اخلاق 
پیکان تسلیت عرض می کند و برای بازماندگان صبر 

و سلامتی از درگاه خداوند مسئلت دارد.

اشکهایحسینی
درفراغمادر

قاب

فريدون حسن

سرخابیهاهمچنانبرمدارگذشته
وقتی می گوییم هیچ عزمی برای درس��ت شدن ش��رایط مدیریتی دو 
باشگاه همیشه بدهکار پایتخت وجود ندارد، خیلی ها ایراد می گیرند و 

آقایان مسئول هم دم از حل و فصل مشکلات می زنند، اما...
اتفاقی که روز سه ش��نبه در برگزاری مجامع عمومی دو باشگاه رخ داد 
بسیار جالب توجه بود. در حالی که عنوان  می ش��د برای برطرف شدن 
مشکل مالکیت مشترک دو باشگاه یکی از آنها به وزارت ورزش و دیگری 
به وزارت اقتصاد و دارایی واگذار شده، اما در نهایت تعجب مشاهده شد 
هر دو مجمع با ریاست وزیر ورزش در محل وزارت ورزش برگزار شد و بعد 
از پایان دو مجمع هم جناب وزیر با شور و هیجان خاصی از شروع راهی 
خبر داد که در نهایت به تغییرات گس��ترده در این دو تیم و سروسامان 

گرفتن اوضاع مدیریتی آنها منجر می شود!
حالا باید کدام را باور کرد؛ تغییر مالکیت واحد یا ادامه همان مالکیت مشترک 
که حتماً باعث دردسرهای جدید و تازه خواهد شد! البته حالا راحت تر می توان 
نتیجه گیری کرد که هیچ عزمی برای س��امان گرفتن اوض��اع به هم ریخته 
دو باش��گاه وجود ندارد. تازه اوضاع زمانی وخیم تر می شود که پای سازمان 
خصوصی سازی برای انجام تغییرات در هیئت مدیره دو باشگاه به میان می آید. 
حسین قربانزاده، رئیس سازمان خصوصی سازی در حالی از انجام تغییرات 
گسترده در هیئت مدیره دو باشگاه، آن هم ظرف دو هفته آینده خبر می دهد 
که گویا اصلًا توجهی ندارد که دو تیم در کورس قهرمانی هستند و سه هفته 

پایانی مسابقات و نتیجه گیری در آنها برایشان بسیار حائز اهمیت است.
دیروز رس��انه ها در انتقاد از این نوع ن��گاه مدیران نوش��تند: »اگر حرف 
قربان زاده را مدنظر قرار دهیم، دو تیم اس��تقلال و پرس��پولیس دو هفته 
آینده )حدود 20 اردیبهشت( در حساس ترین مقطع فصل خود قرار دارند 
و تغییرات در رأس این باشگاه ها در این مقطع سرنوشت ساز چندان منطقی 
به نظر نمی  رسد. پرسپولیس و استقلال به عنوان دو مدعی اصلی 22 و 28 
اردیبهشت ماه در دو هفته پایانی لیگ برتر به مصاف حریفان خود خواهند 
رفت و اینکه چه اصراری وجود دارد که در کوران رقابت  لیگ و در کورس 
قهرمانی چنین اتفاقی رخ دهد شاید فقط قربان زاده بتواند جوابش را بدهد. 

اگر تغییرات دو هفته دیرتر رخ دهد، چه اتفاقی می افتد؟« 
رئیس سازمان خصوصی سازی که تاکنون صبر کرده، اگر دو هفته بیشتر صبر 
کند آیا اتفاق خاصی رخ می افتد؟ کاش قربان زاده پیش از گذاشتن استوری در 

صفحه شخصی اش، برنامه هفته های پایانی لیگ را هم مرور کند.
با جمع بندی اتفاقاتی ک��ه صبح و بعدازظهر سه ش��نبه رخ داد، می توان از 
همین حالا شرایط آینده دو باشگاه )البته اگر بتوان عنوان باشگاه را به آنها 
داد، چراکه در مجامع برگزار شده به جای کلمه باش��گاه از عنوان شرکت 
استفاده ش��ده بود( را خیلی راحت پیش بینی کرد. در یک کلمه باید گفت 
هیچ اتفاقی رخ نخواهد داد. هی��چ تغییری صورت نمی گیرد و همچنان در 
روی همان پاشنه خواهد چرخید. از تغییر مالکیت هم خبری نیست، چون 
وزارت ورزش هیچ گاه نخواسته، نمی خواهد و نخواهد خواست که مالکیت 
این دو تیم را به دست دیگری بسپارد. تنها تفاوت در این است که یک تعداد 
مدیر فاسد که تاکنون تا توانسته اند خورده اند و برده اند، می روند و تعدادی 

دیگر با جیب های خالی برای پر کردن آنها از بیت المال می آیند.

دنیا  حیدری

بی اطلاعی سرمربی بسکتبال از تغییرات

صدایپایمربیخارجی
بهگوشمیرسد!

عملکرد ضعیف تیم ملی بسکتبال ایران در صعود به جام جهانی ادامه 
حضور سعید ارمغانی روی نیمکت این تیم را پیچیده کرده است. هرچند 
فدراسیون هنوز هیچ واکنش رسمی نشان نداده، اما بی شک ایجاد تغییر 
در کادر فنی تیم ملی کمترین اتفاقی است که به زودی رخ خواهد داد. 
کسب س��همیه حضور در جام جهانی کافی نبود، این را سرمربی تیم 
ملی هم خوب می دانس��ت. صعودی که لجاجت اس��ترالیا برای عدم 
حضور در ایران نقش پررنگی در رقم خوردن آن داشت، به همین دلیل 
هم نتوانس��ت نظر منتقدان را به خود جلب کند، خصوصاً که تیم ملی 
بسکتبال ایران باخت های سنگینی هم متحمل شد و همین کافی بود 

تا خیلی زود زمزمه تغییر سرمربی بر سر زبان ها بیفتد. 
همه نگاه ها بعد از قطعی شدن صعود تیم ملی بسکتبال به جام جهانی به 
فدراسیون بود که چه تصمیمی قرار است برای وضعیت نیمکت این تیم 
بگیرد. قرار بود خیلی زود و در همان اس��فند ماه )سال گذشته( جلساتی 
برای بررسی عملکرد تیم ملی  برگزار و به دلیل رقم خوردن شکست های 
غیرمنتظره و سنگین پرداخته شود، چراکه کسب شش باخت و تنها پنج 
برد در مدت زمان 10 ماه نمی توانست قابل قبول باشد، حتی با وجود صعود 
به جام جهانی. با این وجود فدراسیون تا به امروز هنوز هیچ واکنش خاصی 
در خصوص تغییر سرمربی تیم ملی نش��ان نداده است. هرچند محسن 
معزی فر، دبیر فدراسیون بسکتبال این احتمال را به طور قطع رد نمی کند، 
اما تأیید هم نمی کند: »همه ما ای��ن درک را داریم که تیم ملی، صعودی 
ارزشمند به جام جهانی 2023 داشته است ، ولی نحوه راهیابی تیم به جام 
جهانی برای فدراسیون و علاقه مندان راضی کننده نبود. به همین خاطر 

قرار شد در مورد کادر فنی و تقویت آن تصمیماتی گرفته شود.«
البته برای سعید ارمغانی تنها نتیجه کار مهم بود. مسئله ای که صراحتاً 
بعد از کسب س��همیه جام جهانی نیز بدان اشاره کرد: »مهم این بود که 
تیم ملی به ج��ام جهانی صعود کن��د و باید از این قضی��ه برای پرورش 
جوانان خوشحال باشیم.« اما حتی فدراسیون بسکتبال نیز با او در این 
مورد خاص هم نظر نبود، به طوری که به گفته دبیر فدراس��یون، اعضای 
هیئت رئیسه در جلس��ه ای که در خصوص بررسی عملکرد تیم ملی در 
مس��یر کس��ب س��همیه جام جهانی برگزار کرده بودند به تقویت کادر 
فنی تأکید ویژه داشتند: »در جلس��ه هیئت رئیسه، عملکرد کادر فنی، 
بازیکنان و حتی نحوه اعزام تیم مورد بررسی قرار گرفت و گزارش هایی 
ارائه شد. اعضای هیئت رئیسه، همگی قدردان زحمات سعید ارمغانی به 
عنوان سرمربی تیم ملی هستند، ولی بر تقویت فنی تیم ملی نیز تأکید 
کردند، حتی استفاده از مربی اروپایی در کادر فنی هم بررسی شد تا در 
نهایت تیم ملی بتواند در میادین جهانی از شخصیت بسکتبال ایران دفاع 
کند. با این وجود حضور هیچ کس در حال حاض��ر در کادر فنی قطعی 
نیست و ممکن اس��ت هر کدام از مربیان تغییر کنند. تصمیم نهایی در 

مورد کادر فنی تیم ملی تا 10روز آینده گرفته خواهد شد.«
براساس گفته های معزی فر، ایجاد تغییرات در کادر فنی حتی اگر منتهی 
به تغییر سرمربی هم نباشد قطعی است. با این حال سعید ارمغانی مدعی 
است که نه از برگزاری جلسه هیئت رئیسه برای بررسی عملکرد تیم ملی 
باخبر است و نه از صحبت هایی که در خصوص ایجاد تغییرات در کادر فنی 
شده است: »متأسفانه فدراسیون تماسی با من نداشته است، به همین دلیل 
به شایعات توجه نمی کنم و به کار خود ادامه می دهم تا ببینم در آینده چه 

پیش می آید. من حتی از برگزاری جلسه نیز خبر ندارم.«
بهنام یخچالی، ملی پوش بس��کتبال اما مدعی اس��ت که اخباری در 
خصوص انتخاب مربی سطح اول شنیده است: »من هم اخباری در این 
راستا شنیده ام. اینکه قرار اس��ت یک مربی خارجی به جمع ما اضافه 
شود. امیدوارم مسئولان فدراسیون برای انتخاب سرمربی جدید تیم 
ملی، فردی را انتخاب کنند که بتواند به بس��کتبال کشورمان کمک 
کند. بی شک مسئولان فدراسیون، هیئت رئیسه و آنهایی که قرار است 
در این خصوص تصمیم گیری کنند بهترین کار را خواهند کرد و اگر 
قرار است فردی به کادر فنی ما اضافه شود باید کسی باشد که بتواند به 

بسکتبال ایران کمک کند.«

مطیعمقرراتانتخاباتیهستیم
برگ��زاری انتخابات هم نتوانس��ت به 
حاشیه های برخی فدراسیون ها خاتمه 
دهد، به طوری که معترضان این بار به 
جای مصاحبه کردن با رسانه ها، دست 
به مکاتبه با فدراسیون جهانی شدند و 
این می تواند کار را کمی پیچیده کند. 
هرچند آرش فرهادیان، مدیرکل امور 
مشترک فدراسیون های ورزشی مدعی 

است وزارت تابع قوانین است.
ف�دراس��یون ه�ای ژیمن��اس��تیک و 
دوچرخه سواری از یکی، دو س��ال قبل درگیر حواشی مختلفی بودند و 
متأسفانه به همین علت انتخابات آنها برگزار نشده بود و بحث های زیادی 
هم در خصوص آنها مطرح بود. با این حال وزارت ورزش تلاش  کرد این 
فدراسیون ها به سروسامان برسند. خوشبختانه فدراسیون دوچرخه سواری 
بعد از برگزاری انتخابات به آرامش رس��یده و فعالیت های خود را از سر 
گرفته، اما اوضاع فدراسیون ژیمناستیک هنوز سروسامان نگرفته است، 
چراکه یکی از کاندیداها به علت اعلام نشدن پاسخ استعلامش همچنان 
معترض اس��ت.  پیش از برگزاری انتخابات برخی فدراسیون ها از جمله 
ژیمناسیک نامه ای به مرکز حراست ارسال کردند و درخواست داشتند 
کاندیداهایی که جواب استعلام شان نیامده در انتخابات شرکت کنند و 
در صورتی که رأی اعضای مجمع را کسب کردند، صدور حکم شان منوط 
به دریافت پاسخ مثبت استعلام باشد که متأسفانه با درخواست ما موافق 
نشد. به همین دلیل و  نظر به اعلام قبلی و تأکیدات این مرکز، تنها افرادی 
می توانند در انتخابات شرکت کنند که پاسخ مثبت استعلام  آنها از سوی 
مرکز حراست اعلام شده باشد. ما به هیچ وجه علاقه مند به حذف افراد از 
گردونه رقابت در انتخابات نیستیم، ولی وظیفه داریم مطابق با ضوابط و 
مقررات عمل کنیم. به هر حال انتخابات فدراسیون ژیمناستیک برگزار 
شد و عابد حقدادی توانست از مجمع رأی اعتماد بگیرد. همانگونه که قبلًا 
هم عنوان شده، وزارت ورزش در مجامع انتخاباتی از هیچ گزینه خاصی 
حمایت نمی کند و هر فردی که بتواند رأی اعتماد اعضای مجمع را کسب 
کند برای وزارت قابل احترام اس��ت، لذا همه باید تابع قانون باش��یم. به 
همین دلیل اگر فدراسیون جهانی، انتخابات فدراسیون ژیمناستیک را 
تأیید نکند مطابق با مقررات تصمیم گیری خواهیم کرد. در غیر این صورت 

این فدراسیون به مسیر خود ادامه می دهد.

شرطوشروطقلعهنویی
برایحضوردرکافا

شیوا  نوروزی
      گزارش  

مراس��م رونمایی از کت��اب علی اکبر حی��دری »با نام عم��و حیدر«، 
پیشکس��وت گرانقدر کش��تی و دارنده مدال برنز المپیک صبح امروز 
با حضور جمعی از پیشکسوتان، مس��ئولان و خانواده این پیشکسوت 
کشتی برگزار ش��د. این مراس��م با حضور علی اکبر حیدری و خانواده 
محترم ایشان، علیرضا دبیر رئیس فدراسیون، محمدرضا طالقانی رئیس 
اسبق فدراسیون کش��تی، پرویز عرب دبیر اسبق فدراسیون کشتی، 
علی اکبر جیرسرایی رئیس کمیته پیشکسوتان، عباس شیرخدا، جمعی 
از پیشکسوتان و دوس��تان علی اکبر حیدری برگزار شد. علیرضا دبیر 
ضمن خیرمقدم به میهمانان گفت: »یکی از اهداف عالیه فدراسیون 
که در سند راهبردی هشت ساله تبیین شده بحث فرهنگ سازی و بالا 
بردن جایگاه و برند کشتی است که در این راستا فدراسیون برنامه ها و 

فعالیت های گسترده ای را انجام داده و در دستور کار دارد.«

رونماییازکتابعموحیدر

ایران، مسابقات قهرمانی زیر 23 سال و جوانان آسیا و پاراکانو را با 
کسب دو مدال طلا و دو نقره آغاز کرد. مسابقات قایقرانی آب های 
آرام قهرمانی زیر 23 سال و جوانان و پاراکانو آسیا از صبح دیروز 
در سمرقند ازبکس��تان آغاز شد. ملی پوش��ان ایران در دو رقابت 
مقدماتی و یک فینال به مصاف حریف��ان رفتند که صاحب یک 
مدال طلا و دو نقره شدند. الناز شفیعیان و تانیا کارگرپور در کایاک 
دو نفره و شهلا بهروزی راد در پاراکانو، طلایی های ایران بودند و 
ترنم اکبرزاده و مائده شورگشتی نیز به مدال نقره رسیدند. سایر 

قایقرانان ایران در روزهای آینده به رقابت می پردازند.
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آرش فرهادیان

مدیرکل امور مشترک 
فدراسیون های ورزشی


